
REFERAT ÅRSMØTE     
Numedal Sportsskyttere 

 
 
Dato: 30. Mars 2023 
Tid: kl. 19.00 
Sted: Lampeland Hotell 
 
 
Tilstede: Målfrid Vannebo, Stein Martinsen, Svein Petter Hanserud, Gunn Heidi Sønsterud 
Haugen, Anne Aamot, Katrine Aannestad Lund, Kim-Andre Aannestad Lund 
 
 

1. Valg av møteleder, sekretær og 2 representanter til å underskrive protokoll 
Møteleder:    Stein Martinsen 
Sekretær:     Gunn Heidi Sønsterud Haugen 
2 representanter - protokoll:  Alle skriver under 
 

2. Godkjenning av møteinnkalling 
Godkjent 
 

3. Godkjenning av sakslisten 
Godkjent 

 
4. Årsmelding 

Alle leste årsberetningen. 
Små endringer. Disse ble gjort underveis. 
  

5. Regnskap 
Svein Petter gikk igjennom regnskapet og forklarte flere av postene underveis. 
1. Regnskapet er godkjent av revisorene med 6 anmerkninger: 

* Post #11 
* Post #55 
* Post #81 
* Post #83 
* Post #90 
* Kreditnota fra 7/7 

Kontrollkomiteen anbefaler styrets beretning og årsregnskap for 2022 godkjennes av 
årsmøtet. 

2. Svein Petter forklarte hva som hadde skjedd og regnskapet ble godkjent med 
kontrollkomiteens bemerkninger. 

 
 



6. Kontingent 
Forslag om å øke kontingenten til maks kr 750 for voksen, slik at klubben sitter igjen 
med inntil kr 325, når krets og forbudskontingent er betalt. For ungdom sitter 
klubben igjen med kr 100 og kr 50. Det må presiseres på faktura hva som går til 
klubb, krets og forbund. Pr. i dag er kretskontingenten kr 75 for alle medlemmer og 
forbundskontingenten kr 350 for voksne medlemmer.  
Voksen:   Kr 325 (maks) (kretskont. Kr 75, forb.kont. kr 350) totalt kr 750 
Ungdom: 16 – 20 år:  Kr 100 (kretskontingent kr 75)  
Ungdom: 0 – 15 år: Kr   50 (kretskontingent kr 75) 

 Forslag ble vedtatt. 
 

7. Styrehonorar 
I statuttene står det: Styreleder 6000,- Kasserer 3000,-. Dette er fordi det er store 
tunge verv som er vanskelig å skaffe folk til, mange klubber har styrehonorar. Dette 
tas opp som fast punkt på hvert årsmøte.  
Årsmøtet har vedtatt indeksregulering f.o.m 2022. (Honoraret har ikke vært justert 
siden innføring i 2017). i 2022 var konsumprisindeksen 5,8. Dvs. kr 6348 og kr 3174. 
Det ble vedtatt at beløpet indeksreguleres også i 2023. 

 
8. Budsjett 

Svein Petter og Gunn Heidi gikk igjennom budsjettet. Det ble spurt litt og forklart litt 
rundt noen punkter. 
 

8. Valg 
Valgkomiteens innstilling ble vedtatt.  
I oddetallsår velges: Kasserer/styremedlem/varamedlem  
I partallsår velges: Nestleder/sekretær   
Leder og styremedlem-2 er på valg hvert år! 
 
Styret: 
Leder:   Gunn Heidi Sønsterud Haugen 1 år (Valgt i 2023) Gjenv. 
Nestleder:  Stein Martinsen   1 år (Valgt i 2023) Gjenv. 
Kasserer:  Svein Petter Hanserud  2 år (Valgt i 2022)  
Sekretær: Katrine Aannestad Lund  1 år (Valgt i 2023) Ny 
Styremedlem: Kenneth Håkegård   2 år (Valgt i 2023) Gjenv. 
Varamedlem:  Bjørge Antonsen    2 år (Valgt i 2023) Gjenv. 
Styremedlem2: Eli Håkenåsen Enerstvedt  1 år (Valgt i 2023) Ny 
 
Banekomité: 
Stein Martinsen      1 år Gjenv. 
Svein Petter Hanserud     1 år Gjenv. 
Trym Blegeberg Skibekk    1 år Ny 
Kenneth Håkegård  (Ansvarlig Mykstu) 1 år Gjenv 
Arild Løvli   (Mykstu)  1 år Ny 
 
 
 



Kontrollkomite: 
Målfrid Vannebo      1 år Gjenv. 
Harald Holst      1 år Gjenv. 
 
Representant for ting og møter i organisasjonen: 
Styret får fullmakt til å velge fortløpende   
(Skytterkonferansen, ting etc.)   1 år 
 
Valgkomite: 
Styrets innstilling til valgkomite ble godkjent: 
Leder:   Trine Flatin     1 år Gjenv. 
Nesteder:  Kim-Andre Aannestad Lund  1 år Gjenv. 
Medlem:  Sven Olav Skarpmoen   1 år Ny 
Vara:   Inga Marie Hanserud   1 år Gjenv. 

 
9. Innkomne saker 

Forslag 1: 
Det settes opp ett «styremedlem-2». Dette blir et styremedlem som vi ikke MÅ ha, 
men som kan avlaste de gangene vi klarer å fylle opp plassen på en enkel måte ���� 
Da skal leder ha dobbeltstemme siden det blir partall på styremedlemmer. 
Dette skrives inn i loven. 
Vedtatt 
 
Forslag 2: 
Indeksregulering av styrehonorar 
Vedtatt 
 

Årsmøtet avsluttet. 
 
Etter årsmøtet ble det en uformell og hyggelig prat ���� 
Stein snakka litt om en mulig permanent 25/50m bane på Meheia. Her blir det 
allerede nå «holdt av plass», til oss i planløsningen. Det ble også snakk om 
mulighetene for permanent bane på Stevningsmogen. Her er mulighetene foreløpig 
ganske lenger fram i tid. 
Vi hadde også høytidelig overrekkelse av klubbens pokaler og litt fra fjorårets NM. 
Og endelig fikk også utdelt skytterstipendet og hederspris til Katrine Aannestad Lund, 
for enestående resultater over lang tid. Dobbelt verdensmester på lag i 2022 for å 
nevne litt ���� 
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